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Protokół
z posiedzenia Komisji Rozwoju

i Polityki Przestrzennej
w dniu 23 czerwca 2009 r.

Obecni

1. Władysław Oczkowicz Przewodniczący obecny
2. Czesław Badura Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Janusz Gątkiewicz nieobecny
4. Jolanta Moćko obecna
5. Teresa Kosmala obecna

Komisję prowadzi Z- ca Przewodniczącego- Czesław Badura

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli
Burmistrz Miasta Marek Mrozowski, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska Kierownik wydziału Finansowego
Ewa Lasoń, Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb, Z -ca kierownika
wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba, Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik, Prezes ZIK
Jerzy Górniak

Tematy posiedzenia Komisji
1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
2. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy w roku 2009 r. oraz informacja
dot. realizacji zadań przez ZIK Spółka.
3. Rozpatrzenie pisma Pana Ryszarda Liszczyka dot. nadania nazwy ul. Miodowej i drogi
zlokalizowanej w rejonie „ Niwy” na gruntach prywatnych, w nawiązaniu do artykułu
w „ Echu Czeladzi” z m- ca grudnia 2008 r. nr 12/196 s. 19
4. Sprawy bieżące

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura zaczniemy od początku pkt. 1 opiniowanie materiałów
sesyjnych – zmiany w budżecie miasta na 2009 r.

pkt. 1 porządku

Opiniowanie materiałów sesyjnych
zmiany w budżecie miasta na 2009 r. - omawia Kierownik wydziału finansowego Ewa Lasoń

DYSKUSJA
W dyskusji udział wzięli
1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Kierownik wydziału Finansowego- Ewa Lasoń
3. Radna Teresa Kosmala

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

1. Radny Władysław Oczkowicz – ta kwota 75.000 uzgodniona wynika za jakiegoś kosztorysu.



Na czym ma polegać przebudowa ul. Piaskowej i ul. Prostej. Bezpieczna komunikacja piesza

Odpowiedzi udzielają - Burmistrz Miasta Marek Mrozowski, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska tak to wynika z kosztorysu
Burmistrz Miasta Marek Mrozowski, jest to remont całej drogi, to dot. tunelu przejścia podziemnego
pyz ul. Modrzejowskiej nie mamy porozumienia z Generalną Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Prezes ZIK Jerzy Górniak

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura następna sprawa

Zmiana Statutu Gminy
Z
miana Statutu Gminy- omawia Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura przechodzimy do następnej sprawy
Przekazanie środków finansowych na rzecz Starostwa Powiatowego w Będzinie
omawia - Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska chodzi o Powiatową Państwową Straż Pożarną

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
3. Radna Teresa Kosmala
4. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura następna sprawa

Skarga Pani Doroty Białas na działalność Przedszkola nr 4

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura przechodzimy do następnej sprawy



Zmiana uchwały Nr XLIV/648/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź
„ zachodnia część Nowej Koloni Saturn i Przetok”

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli
1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Władysław oczkowicz

Uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ul.
Będzińskiej

Zmiany omawia Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba, Kierownik wydziału Rozwoju
Miasta Zofia Gajdzik

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura następna sprawa

Ustanowienie służebności drogowej dla zabudowanej działki nr 67/67 k. m. 12 położonej przy ul. Tuwima 14a
w Czeladzi

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura następna sprawa

Nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działek gruntu położonych w pobliżu ul. Będzińskiej
stanowiących własność Skarbu Państwa o łącznej powierzchni 13 417 m. kw.
Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 8 k. m. 41 o powierzchni 1084 m. kw. położonej
w pobliżu ul. Katowickiej w Czeladzi

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radna Teresa Kosmala



Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 81 k. m 25 o powierzchni 1973 m. kw. położonej
w pobliżu ul. Będzińskiej w Czeladzi

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Sprzedaż działki nr 71/3 k. m. 54 o pow 35 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Sprzedaż części działki nr 272/8 k. m. 13 o pow. około 100 m. kw. położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Skorzystanie z prawa pierwokupu praw użytkowania wieczystego działki ozn. Nr 43/2 k. m. 54 o pow. 51 m.
kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

pytań nie było

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .

Skorzystanie z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. Nr 43/1 k. m. 54 o pow 120 m
kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa

Omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

1. Radny Władysław Oczkowicz mam pyt dot projektów

DYSKUSJA



W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radna Teresa Kosmala

Głosowanie

3 Głosów za
0 Głosów przeciw
1 Głosów wstrzymujących

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny ppkt .
Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę 274, 320 wyrażenia zgody

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski

Głosowanie

3 Głosów za
0 Głosów przeciw
1 Głosów wstrzymujących

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura kolejny projekt uchwały
Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi o kwotę wyrażenia 59,898 zł

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radna Teresa Kosmala
3. Burmistrz Marek Mrozowski

Głosowanie

3 Głosów za
0 Głosów przeciw
1 Głosów wstrzymujących

pkt. 2 porządku

Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 5 miesięcy w roku 2009 r. oraz informacja
dot. realizacji zadań przez ZIK Spółka.

Omawia Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radna Jolanta Moćko



3. Prezes ZIK Jerzy Górniak
4. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
5. Burmistrz Marek Mrozowski
6. Radna Teresa Kosmala

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura czy są pytania

1. Radny Czesław Badura co z ul. Grodziecką Panie Burmistrzu
2. Burmistrz Marek Mrozowski jest to droga powiatowa powiat na razie nie przewiduję żadnych
środków teraz jest tam frezowanie i będzie nowa nakładka na tej ul. Powiat się także zobowiązał
że wykona ul. Szpitalną

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Omawia Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radny Czesław Badura

Z- ca Przewodniczącego Komisji – Czesław Badura zamykam posiedzenie Komisji

protokołował Z- ca Przewodniczącego
Krystian Załęczny      Komisji Rozwoju

i Polityki Przestrzennej
      Czesław Badura


